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Jaarverslag voorzitter  
 

Professionalisering van de DTBN 

2019 is het jaar geweest waar van veel vertrouwde zaken afscheid is genomen en de eerste 

stappen zijn gezet naar een professionelere uitstraling en werkwijze van de DTBN. Zo is 

afscheid genomen van de oude huisstijl en website. Er was behoefte aan een nieuwe frisse 

moderne huisstijl en de oude website, beheerd door vrijwilligers, gaf teveel beperkingen 

voor nieuwe diensten die we wilden invoeren. Belangrijk was daarbij dat met name het 

beheer van de website professioneel werd opgepakt. Zo is in de januari de nieuwe huisstijl 

doorgevoerd in alle uitingen en is de nieuwe website online gegaan. Stap voor stap zijn het 

afgelopen jaar verbeteringen doorgevoerd en nieuwe items ingevoerd. Zo is het mogelijk 

dat toernooi opgaves via de website gedaan kunnen worden. De ledenadministratie loopt 

nu in zijn geheel via de website. Met name dit laatste is een grote ontlasting voor onze 

secretaris en uiteraard ook voor de ledenadministratie bij de verenigingen. Voor komend 

jaar staan er weer vele uitbreidingen en verbeteringen op stapel. Op de komende ALV 

hopen we e.e.a. te kunnen presenteren. 

 

Als we over verdere professionalisering praten van de DTBN, is een belangrijke stap die in 

2018 in gang is gezet de organisatie van de NK toernooien enkel en dubbel. Organisatie, 

speelschema´s, informatie vooraf en bijhouden standen op de dag zelf is perfect geregeld. 

Gert Eeltink, Doortje ter Beek, Janine Harbers en Hans ter Beek vormen een perfect op 

elkaar ingespeeld team. 

 

Bestuurlijk hebben we weer enige mutaties gehad afgelopen jaar. We hebben afscheid 

genomen van Han Gozefoort als penningmeester. Als voorzitter van Rapid Rosmalen vond 

hij dat hij niet meer plaats kon nemen in het bestuur van DTBN. Han heeft in de korte tijd in 

het bestuur een aantal zeer belangrijke zaken in gang gezet en afgerond. Denk aan de 

voorstellen voor de afbouw van het vermogen van de DTBN en de promo film die is 

gemaakt.  

We kunnen dan ook stellen dat we een vruchtbaar 2019 hebben gehad. Voor 2020 staan 

weer veel zaken op de agenda die we willen uitwerken. Het beleidsplan moet 

geactualiseerd worden, zo ook de toernooi reglementen. Verder hopen we met de ALV de 

voorstellen afgerond te hebben voor de voorstellen m.b.t. het rankingsystematiek. Een 

onderwerp waar veel discussie over is.  

Bennie Huiskamp 

“2019 is een jaar 
geweest waarin 
grote stappen zijn 
gezet naar een 
verdere 
professionalisering 
van de DTBN” 
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Jaarverslag secretaris  
 
De DTBN heeft een goed en vruchtbaar 2019 gehad. Er is veel gedaan, er zijn goede 

ontwikkelingen geweest. We hebben een prachtige site gekregen en daaraan gekoppeld 

veel voordelen voor het bestuur. Opgave voor toernooien en wedstrijden via de site, 

ledenadministratie, het wordt steeds uitgebreider. We hebben nieuw promotiemateriaal, 

zoals logo, beachflags. Verder zijn er nieuwe rackets. Er is een aantal clinics gegeven en 

daar gaan we mee door in 2020. Er is een trainerscursus georganiseerd en hier zal in 2020 

een vervolg in de vorm van een aanvulling op komen.  

Oostkapelle is als nieuwe vereniging bij de DTBN gekomen, Moerdijk is opnieuw lid 

geworden en begin 2020 zullen er naar verwachting 2 verenigingen bijkomen. Er zijn weer 

de nodige toernooien georganiseerd en de eredivisie is van start gegaan, met veel 

enthousiasme. In het seizoen 2019/ 2020 wordt dit voortgezet en wel met een uitbreiding 

van verenigingen. De eerste stappen zijn genomen om de ranking aan te passen, aan te 

vullen. Dit zal in 2020 zijn beslag krijgen. 

Er is een bestuurswisseling en uitbreiding gekomen. Helaas is er nog geen bestuurslid voor 

jeugdzaken, misschien in 2020? We doen ons uiterste best alles zo snel mogelijk te 

beantwoorden indien er vragen zijn.  

De competities zijn ook weer gespeeld en in Lichtenvoorde is de finale gespeeld. De 

promotie in België gaat ook door en ook daar wordt de sport steeds meer beoefend. Oud-

bestuurslid Jan-Willem Vos is daar erg actief. 

Er is een eerste begin gemaakt om een nieuw beleidsplan te schrijven. Ook het toernooi-

reglement moet aangepast worden. Staat voor 2020 op de rol. Er ligt genoeg op de plank 

om mee aan het werk te gaan.  

Els van de Kemp 

Rooster van aftreden bestuur 
2020   Secretaris en bestuurslid PR 
2021   Voorzitter en bestuurslid Toernooien en Competitie 
2022   Penningmeester en bestuurslid Techniek en Opleiding 
 
Ereleden en leden van verdienste DTBN 
Erelid   Wil Heinst 
Lid van verdienste Ludo van Dinther,   

Wim Fennis  
Thea Verdijk ,   
Jos den Hartog 
Ben Houben 

“2019 is een goed 
en vruchtbaar jaar 
geweest” 
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Ontwikkeling ledental DTBN 
In onderstaande tabel wordt het ledental van de DTBN over de laatste 13 jaar weer 

gegeven. Na jaren een stabiel ledental te hebben gezien van gemiddeld 1100 bondsleden 

kunnen we in 2019 weer een flinke ledengroei zien naar ruim 1200 leden. Daarnaast zijn 

we erg blij 2 nieuwe verenigingen te begroeten. Opvallend is daarnaast het relatief grote 

aantal individuele leden. Zou mooi zijn vanuit dat er van deze groep ook verenigingen zich 

zouden aansluiten.  

“Na veel jaren dat 
het ledental weinig 
verloop liet zien 
kunnen we met 
trots zeggen dat 
we een ledengroei 
hebben van ruim 
10% ” 
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Ledenopbouw  
In het verleden was deze pagina gewijd aan de ledenopbouw van de DTBN. We gaven hier 

een inzicht m.b.t. het aantal leden per vereniging opgedeeld naar man – vrouw en 

leeftijdsopbouw. Mede ingegeven door de AVG wordt bij de DTBN leden niet gekeken of 

een lid man of vrouw is. Maar toch een aantal leuke grafieken. 

 

 

“De meeste 
verenigingen 
blijven redelijk 
stabiel. We zien een 
toename van 
individuele leden. 
We zijn daarnaast 
blij 2 nieuwe 
verenigingen te 
verwelkomen ” 
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Uitslagen ranking toernooien 2019 
Nieuwjaarstoernooi 2019 uitslagen enkel 
A- Klasse     B- Klasse 
1. Tom Maassen    1. Daan van den Heuvel 
2. Niek Vos     2. Bart Schouten 
3. Bram Martijn/Kevin Pluk   3. Kevin Hendriks/Mindert Hoogstraten 
 
C. Klasse     D. Klasse 
1. Maks Gabdullin    1. Rolf Tuinman 
2. Sjors Buitink     2. Marcel van Dulmen 
3. Ward Schriever/Bennie Huiskamp  3. Joep Langendonk/Jan Boelhouwer 
 
NK 2019 uitslagen enkel 
A. Klasse     B. Klasse 
1. Paul Sommers    1. Daan van den Heuvel 
2. Tom Maassen    2. Jeroen Pennings 
3. Eric Knipscheer    3. Jasper van de Ploeg 
 
C. Klasse     D. Klasse 
1. Jeroen Sanders    1. Christelle Zola 
2. Ben Lemmers    2. Anice van Rhee 
3. Kevin Hendriks    3. Marcel Verheul 
 
Masters 2019 uitslagen enkel 
A. Klasse     B. Klasse 
1. Tom Maassen    1. Ali Alwan 
2. Paul Sommers    2. Jordy de Roode 
3. Eric Knipscheer    3. Jeroen Pennings 
 
c. Klasse 
1. Niels Baars 
2. Christelle Zola 
3. Thimo Baijens 
 
Nieuwjaarstoernooi 2019 uitslagen dubbel 
 
A. Klasse 
1. Paul Sommers/Kevin Pluk   2. Tom Maassen/Yoeri Kortooms 
B. Klasse 
1. Daan van den Heuvel/Jeroen Pennings 2. Brian Willems/Mindert Hoogstraten 
C. Klasse 
1. Christelle Zola/Maks Gabdullin  2. Rob van Heun/Bennie Huiskamp 
D. Klasse 
1. Marcel van Dulmen/Rolf Tuinman  2. Doortje ter Beek/Hans ter Beek 
 
NK 2019 uitslagen dubbel 
 
A. Klasse 
1. Roland Halekor/Gert Jan Enzlin  2. Paul Sommers/Heidi Derks 
B. Klasse 
1. Gerard Simon/Juan José v.d. Linden  2. Niels Baars/Kevin Hendriks 
C. Klasse 
1. Harry Breuker/Bert Liefers   2. Ronnie Eekelder/Hans Eijsink 
D. Klasse 
1. Nick Heuvink/Nino Janssen   2. Jolanda Kuipers/Robbie Kuipers 

“Tom Maassen 
blijft de 
onomstreden nr. 1 
op de ranglijst. 
Toch melden zich 
nieuwe gezichten in 
de top van de 
DTBN” 
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DTBN Eredivisie eindstand competitie 2018 – 2019 
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Jaarverslag penningmeester 
Voor de exacte cijfers verwijs ik graag naar de pagina over de cijfers. We hebben het 

afgelopen jaar een korting gegeven op de contributie. Hierdoor is het vermogen van de 

bond met ruim €10.000 euro afgenomen. Het beleid ten opzichte van verkoop van 

materialen is aangepast waardoor er op de verkoop aan leden geen winst gemaakt wordt. 

Bij niet-leden hebben we nog een kleine winst op de materialen.  Het beleid ten opzichte 

van subsidies voor toernooien is ongewijzigd. Toch wil ik nogmaals zeggen dat er geen 

begroting meer hoeft te worden ingeleverd. Er staan vaste bedragen per toernooi en een 

toernooi mag (ook met subsidie) winst maken. Deze bedragen zijn 150 euro voor ranking 

toernooien (masters en het nieuwsjaarstoernooi) en 100 euro voor de overige toernooien. 

Daarnaast is Han afgetreden als penningmeester. Hij heeft het nog een tijdje interim 

overgenomen en daarvoor wil ik Han dan ook hartelijk danken.  

Tijdens de najaars ALV is besloten volgend jaar geen korting meer te geven. We willen 

echter nog altijd ons vermogen afbouwen tot ongeveer drie keer onze omzet. 

      
Resultatenrekening 2019 

 

“De DTBN heeft 
vermogen 
afgebouwd maar 
blijft een gezonde 
bond met 
voldoende eigen 
vermogen om 
eventuele 
tegenslagen op te 
vangen en 
investeringen naar 
de toekomst te 
doen.” 
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Overzicht financiële situatie (de Balans) 

De balans geeft de stand van zaken weer per 31 december 2019 

Activa en Passiva 

Overzicht van de financiële situatie 

Eigen vermogen 
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Jaarverslag toernooien en competities  
In 2019 is binnen het bestuur een wisseling doorgevoerd in de invulling van Toernooien en 

Competities. Nadat Han Goozefoort had aangegeven als penningmeester te willen stoppen 

is eerst binnen het bestuur gekeken naar een oplossing. Kevin Pluk is gevraagd de functie 

penningmeester op zich te nemen waarop hij positief heeft gereageerd. De continuïteit van 

het bestuur was hiermee gewaarborgd. Op de vooravond van de voorjaars ALV van 2019 

heeft Jan Willem Jonker zich als kandidaat-bestuurslid Toernooien en Competities 

beschikbaar gesteld. Jan Willem heeft daarbij aangegeven in de periode tot aan de 

najaarsvergadering mee te willen draaien in het bestuur en gezamenlijk te onderzoeken 

wat zijn rol binnen het bestuur kan zijn. De rol van Jan Willem zal een iets andere worden 

dan Kevin deze heeft ingevuld. Hoe deze rol precies gaat worden zal in 2020 definitief 

worden ingevuld. In het nieuwe beleidsplan waaraan gewerkt wordt zal e.e.a. verder 

uitgewerkt worden. Een aantal taken worden nu door Hans ter Beek uitgevoerd, waardoor 

de continuïteit hier ook gewaarborgd is.  

De georganiseerde ranking toernooien zijn allen succesvol verlopen. Vanuit de DTBN zijn 

we erg verheugd met de commissie die de NK’s organiseren. Waar in het verleden het niet 

altijd helemaal lekker liep kunnen we stellen dat de organisatie perfect verloopt.  

Ook zijn we erg blij dat de eredivisie weer is opgestart, mede dankzij een paar fanatieke 

spelers die zich hebben ingezet de competitie weer op de agenda te krijgen. 

De diverse landelijke competities worden door de regio´s zelf georganiseerd. Ieder op zijn 

eigen manier waarbij wij als bond ons niet mee bemoeien. Als sluitstuk organiseren wij als 

bond een eindtoernooi met de nummers 1 en 2 van elke competitie en de teambattles 

georganiseerd door WSV Apeldoorn. De eindronde werd wederom bij Litac in 

Lichtenvoorde gehouden en leverde de volgende eindstand op. 

 

 

 

 

In 2019 is een eerste onderzoek opgestart m.b.t. de ranking. Is de huidige ranking goed, 

moeten er meer toernooien – competities in komen? We hopen in 2020 een voorstel ter 

goedkeuring aan jullie te presenteren.  

“De toernooien en 
competities zijn erg 
succesvol verlopen. 
Nieuwe sterren 
dienen zich aan” 
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Jaarverslag Techniek en Opleidingen 
Er zijn in 2019 weer meerdere clinics verzorgd. 

De eerste was op 12 januari dit bij 

Appoldro in Apeldoorn, daarna in 

Blerick bij Good Luck op zaterdag 

2 februari, daarna volgden Gendt 

op 17 februari en 9 maart 

Eindhoven.  Al deze clinics 

werden, in opdracht van de 

DTBN, verzorgd door Tom 

Maassen en Bart Schouten van 

Personal Tennis uit Horst 

(Limburg). Er deden veel leden 

mee en iedereen was enthousiast. 

Er is vorig jaar in Oostkapelle een 

nieuwe vereniging opgericht en ook 

daar werd door DTBN een clinic 

verzorgd en wel op zaterdag 16 maart. 

Doordat deze clinic erg goed bevallen is, 

heeft de vereniging er een vervolg aan 

gegeven door op 16 november en 21 

maart 2020 weer clinics te organiseren. 

De DTBN heeft dit in het kader van 

promotie financieel ondersteund. Ook is er een clinic bij WSV in Apeldoorn op 30 

september in het kader van jubileum van de club financieel ondersteund. Dan is er als 

voorbereiding op het NK-dubbel in Wijhe een clinic georganiseerd op zaterdag 21 

september. Deze werd verzorgd door de net gediplomeerde trainers Wilco van Hal en 

Christelle van Hal-Zola. Ook hier waren weer veel enthousiaste deelnemers.  

 

 

 

 

 

 

“2019 was een 
actief en succesvol 
jaar. Naast de vele 
clinics die 
georganiseerd zijn 
is de trainers 
cursus erg 
succesvol geweest” 
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In 2019 is een trainerscursus gegeven. Hieraan hebben 13 cursisten deelgenomen. De 

cursus werd gegeven op 4 zaterdagen, 2 in Langenboom en 2 in Apeldoorn. De cursus werd 

gegeven door Tom Maassen en Bart Schouten, beiden van Personal Tennis. De trainers 

waren na afloop erg enthousiast over de kwaliteit en inzet van de deelnemers. Uit de 

reactie van de cursisten bleek dat zij net zo enthousiast waren en de combinatie van 

theorie en praktijk erg hebben gewaardeerd. Op de laatste cursusdag werd na afloop door 

de voorzitter aan de deelnemers het diploma overhandigd. 

 

Van links naar rechts:  

Bovenste rij: Tom Maassen (Personal Tennis), Han Gozefoort (DTV Rapid Rosmalen), Kevin 

Pluk (Taflan), Wilco van Hal (Appoldro), Christelle Zola (Appoldro), Daniëlle Roeling (Litac), 

Bart Scouten (Personal Tennis) 

Onderste rij: Eduard Workola (individueel lid), Wil Gulpers (Oud Fit Wijchen), Marja de 

Smet (Emmen), Arie Schaap (individueel lid), Sonja van der Linden (Taflan), Herman Rutgers 

(DIOS Dinxperlo)  

Op de foto ontbreken: Henk Jansen (DT Elst), Hans ter Beek (DIOS Dinxperlo) 

Al met al een zeer succesvolle cursus, wij hopen dat de nieuwbakken trainers hun kennis in 

de praktijk willen brengen, zowel bij hun eigen vereniging als bij geïnteresseerde 

verenigingen in hun omgeving. 

Hans ter Beek 
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Jaarverslag Jeugdcommissie en Promotie 
Jeugdcommissie 

Deze onderwerpen zijn bij elkaar gevoegd. De reden is dat beide functies binnen het 

bestuur vacant zijn. Allereerst een bijdrage m.b.t. de jeugd. Het aantal jeugdleden t.m. 18 

jaar blijft redelijk constant door de jaren heen. Per 1 januari waren het er iets meer dan 40. 

Het verschuift wel enigszins per vereniging, het laatste jaar zien we jeugdleden bij meer 

verenigingen en opvallend is de aanwas bij Taflan. Één van de drijvende krachten binnen 

Taflan, Amica de Kroon, heeft een aantal maanden meegelopen in het bestuur van de 

DTBN om te kijken of zij een rol kon spelen als jeugdbestuurslid. Persoonlijke 

omstandigheden hebben ertoe geleid dat Amica er geen verdere invulling aan heeft 

kunnen geven. Wij als bestuur vonden dit er jammer daar we ervan overtuigd waren dat zij 

die rol heel goed had kunnen invullen. We blijven zoeken naar personen die iets willen 

doen voor de jeugd binnen onze bond.  

 

Promotie 

Waar we in 2018 gestart zijn met het vernieuwen en professionaliseren van de huisstijl en 

website. In januari 2019 is deze online gegaan. De huisstijl is modern en fris van uitstraling 

maar de grootste verandering is doorgevoerd als je kijkt naar de website. Moderner, 

functioneler door online opgaves aan toernooien, online ledenadministratie e.d. In april 

hebben we een prachtige promotiefilm opgenomen waarin op een heel speciale wijze onze 

dynamictennis sport naar voren is gebracht. In een donkere zaal werd ingezoomd op de 

spelers. Erg mooi. Op de website staat uiteraard de film.  

Voor 2020 staan er nog diverse nieuwe items op de rol. Zodra deze zijn uitontwikkeld 

zullen we jullie op de hoogte brengen.  

Verder proberen we onze sport waar mogelijk te promoten en middels clinics in het land 

mensen te enthousiasmeren voor onze sport. Ook hier zoeken wij nog een enthousiast 

persoon, of beter personen, die ons willen ondersteunen onze sport te promoten.  

Want zoals we vaak zeggen: 

 

“Heb je dynamictennis 1 keer gespeeld dan ben je verkocht” 

 

Laten we met z´n allen proberen dit in 2020 en daarna uit te dragen. 

“De jeugdafdeling 
blijft een lastig 
verhaal binnen de 
DTBN, maar 
promotioneel 
hebben we grote 
stappen gezet in 
2019”  
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Verslagen ALV 11 mei en 23 november 2019 
Notulen Algemene Leden Vergadering 11 mei 2019 te Nijmegen 

Aanwezig: H. Eijsink (Litac), G. Vink (Old Dutch Gendt), E. Wijngaards en W. van Hal (Appoldro), W. 
Aquarius (Elst), Sj. Kierkels (Good Luck), H. Huijs en M. Roodbeen (Asterix), L. Serano, en  
A. Goedhart (DTTC), J. Bergevoet en J-W Jonker (Wijhe), G. Eeltink (SSS Irene Lintelo), R. Halekor 
(WSV Dragonder Noord), H. Derickx (DT Olst), T. Verdijk 
Bestuur: B. Huiskamp, H. Gozefoort, H. ter Beek, K. Pluk, E. van der Kemp,  
Afwezig: m.k.; J. Dirx (Rapid), D. ter Beek (Dios), Taflan afd. DT, RSVV Arnhem, DT 1999 Nederweert, 
TTV Olst, Vught, INTENVA, L & S, J. den Hartog, W. Heinst, Relax, Heel in Maasgouw, Twello, Old 
Dutch Eindhoven, Pajodos, DTAalten, DTVWinterswijk, WSV, Yapton, de Wissel, Ruurlo, Emmen, gv 
Pr. Margriet, Vragender en 9 individuele leden,   
Afwezig z.k.; Hercules  

 
1. Opening. 
De voorzitter opent iets voor tienen de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. 
Tijdens deze vergadering zullen we terugblikken op 2018 en vooruitblikken op 2019. 
De voorzitter biedt zijn excuses aan voor het feit dat Ben Houben ten tweede male niet genoemd is 
bij leden van verdienste. Verder deelt hij mee dat hij privé een moeilijk periode achter de rug heeft 
en dat dit meer gedaan heeft met hem dan hem lief was. Vandaar dat de communicatie niet was 
zoals deze had moeten zijn. 
 
2. Mededelingen en ingezonden agendapunten. 
WSV Dragonder heeft een vraag ter bespreking ingediend i.v.m. indeling van spelers bij toernooien. 
Hier komen we later in de vergadering op terug. 
 
3. Vaststellen notulen ALV  25 november 2017.  
Er zijn geen op- en/of aanmerkingen meer op de notulen en deze worden ter goedkeuring 
aangenomen. 
 
4. Bespreking jaarverslag 2018 
Het  jaarverslag is digitaal aangeleverd  en een aantal  exemplaren zijn hardcopy verzonden. Bij de 
vergadering zijn nog een aantal hardcopy exemplaren uitgedeeld. Een aantal zaken moet nog 
geregeld worden: vlag, beachflags. Gelukkighebben we in 2018 een mooie promo-film neer kunnen 
zetten en hebben we een aantal clinics gegeven.  
Na het vertrek van Han vandaag zijn er nog 4 bestuursleden over. Hierop  zal aanvulling moeten 
komen.Het ledenaantal blijft stabiel. Er gaat een verenigng af , er komt er een bij en er zijn een 
aantal individuele leden bijgekomen. In het westen van het land zijn veel individuele leden en daar 
moeten we proberen een vereniging van de grond te krjigen.   
           
5. Financiën 
Han: vorig jaar hebben we iets negatief afgesloten: er zijn clinics gegeven, we hebben een nieuwe 
website gekregen, er is een promofilm gemaakt. Door de vele inkomsten zijn we toch nog redelijk 
neutraal geëindigd. Het eigen vermogen is iets minder geworden. Eind 2019 zal dit vermogen lager 
uitvallen door het geven van de trainerscursus, de contributie die verlaagd is en het afschaffen van 
winst op de verkoop van materiaal. Er zijn geen uitgaven  geweest richting jeugd omdat de Masters 
voor de jeugd niet doorgegaan is, en er is voor de jeugd geen kamp georganiseerd.  
De voorraad: in- en verkoop zijn duidelijker gemaakt. 
De kascommissie had wat kleine opmerkngen en is verder zeer tevreden over de gang van zaken en 
het is goed te zien dat het vermogen lager wordt. De kascommissie bestonde uit  J. Dirx en  
H. Wessels. De nieuwe kasommissie bestaat uit H. Wessels, H. Huijs en als reservelid is gekozen 
H. Derickx. 
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6. Status plannen 2019. 
Status huisstijl : zoals hierboven vermeld moeten er nog beachflags en een vlag komen. Marcel 
Pennings (Rapid) wil de site gaan verzorgen. We zijn hier heel  blij mee en Marcel  heeft er zin in. We 
willen de ledenadministratie via de site hebben. Qua beveiliging moet hier nog wat aan gedaan 
worden. Voor de competitieleiders moet er een inlogcode komen. We moeten ook het AGV in de 
gaten houden. Bij nieuwe leden vragen we naam, geboortedatum en geslacht.  Alles loopt bij 
verenigingen via het secretariaat.  Er kunnen heel veel zaken via de site geregeld worden.Er is 
achterstallig onderhoud van de site. Veel ingezonden stukken staan er nog niet op. Hier moet een 
inhaalslag geregeld worden. 
JW Jonker vraagt of ook de klasse  op de site komt: A,B,C,D.  Bennie: daar willen we van af. 
We hopen dat snel alles op orde is wat de site betreft. 
 
Er zijn nieuwe verenigingen zoals Oostkapelle en Moerdijk, dat opnieuw aangesloten is bij de DTBN . 
In Purmerend is een zeer acief individueel  lid, die graag meer wil. Hij speelt mee bij toernooien en 
wil graag een vereniging in Purmerend . 
Maasgouw organiseert volgend jaar het Krasse Knarren toernooi. 
H.Derickx: in Wezep is een groep mesen die ’s winters DT spelen en in de zomer tennis. 
W.Aquarius: wij  promoten bij senioren tennis voor DT. 
R. Halekor: contact leggen met verenigingen waar badminton gespeeld wordt. Dit geeft 
mogelijheden, waar badminton terugloopt kan het net omlaag en men kan DT spelen. 
S.Kierkels: In Reuver heeft met dit laatste gedaan en daar is het gestrand omdat men DT een 
bedreiging vindt voor badminton. 
H.Dericks: voor jeugd aantrekkelijk maken en naast badminton eens een half uur DT laten spelen. 
Afwisseling is goed. 
W.Aqaurius: er worden veel fittesten gegeven, Wij hebben DT laten zien en dit heeft 15 leden 
opgeleverd. 
Bennie: voor het bondsbestuur is het lastig  een vinger achter zaken te krijgen. 
G.Vink: bij gemeente aankloppen als vereniging. Mensen een racket in de handen stoppen. 
 
Trainerscursus. 
Hans ter Beek: de trainerscursus start 8 juni. Er nemen 12 personen aan deel. Twee leden  hebben 
zich af moeten melden wegens vakantie en van 1 persoon, een ZZP’er hebben we na herhaalde mails 
niets meer venomen. 
Er zit een certificering aan vast en men tekent een intentieverklaring dat men bereid is in de 
omgeving een clinc/ondersteuning te geven als hier vraag naar is. 
De dagen van de cursus: 8 juni Langenboom, 22 juni Appoldro, 29 juni  Langenboom en 13 juli 
Appoldro Apeldoorn. 

 
7. Bestuursverkiezing. 
Han treedt af als penningmeester omdat hij voorzitter is geworden van Rapid. In de statuten staat 
daar dat je niet en in het verenigingsbestuur en in het bondsbestuur  zitting mag hebben. Han kiest 
voor zijn vereniging. Kevin wil de taak van Han als penningmeester overnemen. 
Hans ter Beek is herkiesbaar en wordt evenals kevin met applaus her-/verkozen. 
De vacature van Kevin: toernooien en wedstrijden wil Jan-Willem Jonker misschien over gaan 
nemen. Hij wil enkele bestuursvergaderingen bijwonen tot hij  definitief een besluit neemt.  
Bennie spreekt Han toe ter afscheid. Han, je bent een kleine 3 jaar geleden Ben Houben opgevolgd. 
Ben was boekhouder, jij niet, maar je zei wel datje penningmeester kon zijn. Dat is gebleken. Je had 
vaak een uitgesproken mening en een bepalende  stem. Dit heeft goed uitgepakt . Er zijn wat 
belangrijke zaken gebeurd, zoals het afbouwen van de grote reserve.Han wordt een fles wijn en een 
bon overhandigd. Han bedankt op zijn beurt en zegt het penningmeesterschap leuk te hebben 
gevonden. Dat hij mensen heeft weten te overuigen over bepaalde zaken. 
 
De vacaturen op PR en jeugd blijft  open. We hopen dat deze toch ingevuld gaan worden en zich 
iemand voor een functie aanmeldt. De jeugd blijft teruglopen behalve bij Taflan waar groei is.Bennie 
heeft Iris van jeugdzaken nog gesproken maar ze zegt dat jeugd op een zijspoor zit. Jammer.  
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8. Commissies 
Toernooien en Competities: hier komt het punt aan de orde ingebracht door WSV Dragonder Noord. 
Iemand die in de eredevisie speelt hoort bij een NK niet in de D-klasse thuis. In de ranking staat deze 
speler laag. 
Vraag: moeten we de ranking overboord gooien/moeten we de klassenweg gaan denken. Moeten 
we een combi maken. Er wordt hier veel gediscussieerd. Er komt naar voren dat een vereniging zich 
verantwoordelijk moet  stellen voor de indeling bij inschrijveing van een  toernooi . Zij kent een 
speler  het beste. Daarnaast wel de ranking in beeld houden en wildcards geven. 
Deel je een goede speler te laag in dan wint deze speler alles en zeggen de andere spelers, ik doe 
niet meer mee. Dit moet voorkomen worden.  
Nieuwe leden die door veel spelen  promotie maken en in de ranking onderaan staan behoren niet 
in de laagste klasse te spelen. 
G.Vink. Als je bij de enkel in de ranking in B zit kun je bij dubbel geen D gaan spelen. 
L. Serano. Gooi ’s morgens alles door elkaar dan krijg je  ’s middags de goede klasse.  
Kevin: Dit red je niet bij een NK: tijdgebrek. G. Eeltink bevestigt dit. 
R. Halekor: nieuwe leden moet je laten ruiken aan een toernooi. Deze spelers in de D-klasse. Verder 
zegt hij dat er gekeken moet worden naar de puntenverdeling van A en B.  Je komt als B- speler nu 
niet hoger als alle A- spelers mee blijven doen. 
G.Eeltink: je kunt kiezen voor een hoger aantal punten voor de ranking zowel bovenaan als 
onderaan. 
Het bestuur zal dit meenemen in de vergadering. 
G.Eeltink. Voor het nieuwe seizoen hebben H. Heins, G,. Eeltink en R. Halekor voor de eredivisie al 
een indeling gemaakt en zalen vastgezet.  De top 16 is hiervoor uitgenodigd. M.Roodbeen: waarom 
niet de top 25? Dit wordt goedgekeurd.  
Data en plaatsen:  30 november 2019  Veenendaal 
                                    2 februari 2010 Dinxperlo 
        19 april 2019 WSV 
G.Vink: in regio Gelre is een team dat voor de copetitie te sterk is, dit team zou in de eredivisie 
moeten spelen. Hoe gaan we hiermee om. 
NK Wijhe is op zondag 6 oktober 2019. Gert is benaderd voor de schema’s en D. ter Beek zal  de 
schema’s invullen tijdens de NK. 
H.Huijs zegt graag nogmaals een NK dubbel te willen orgniseren maar het is vorig jaar erg 
tegengevallen wat de opomst betreft. Het zuiden schijnt voor de meeste spelers moeilijk te zijn .Erg 
jammer want we hadden een goed georganiseerd toernooi.  Asterix wil het graag nog een keer 
organiseren 
H. ter Beek: is er in de rego belangstelling voor een clinic, laat het weten. Over de afgelopen clinics 
was iedereen enthousiast. 
S.Kierklels:  clinc moet voortgang binnen de vereniging hebben, we zakken gauw af naar het 
recreatieve. 
B.Huiskamp: Een student uit Eindhoven loopt stage bij  personal tennis. De opdracht is: hoe krijg je 
de sport in het curiculum van een school. 
H.Derickx: indien leden om fysiek redenen de sport niet meer kunnen beoefenen moeten we  deze 
spelers alternatieven proberen aan te reiken. 
W.Aquarus: bij ons in Elst lopen studenten van de CIOS-opleiding  stage. Ze kennen de sport niet. 
Moeten we niet bij de opleidingen zijn en de sport aangeven zodat zij de sport promoten. 
Bennie: nog één puntje dat ik ben vergeten: Ingeborg Ruyken van DTVRR  heeft aangegeven dat zij 
een beleidsplan wil schrijven voor ons. 
H.Huijs; misschien kunnen verenigingen aanvullingen geven. 
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9. Rondvraag. 
G.Eeltink: het was erg jammer dat niemand van het bestuur aanwezig was bij het Krasse Knarren 
toernooi in Deventer.  
H.Derickx; is J-W Vos nog steeds actief in België? Hij wil wel erg veel, maar laat hem oppassen dat hij 
niet aan overschatting gaat leiden. 
Bennie: We helpen wel in België maar we sponsoren niet.  J-W blijft actief in België. 
S.Kierlkels: is aansluiting bij/met de badmintonbond een optie? 
Bennie: In Veenendaal gesproken met iemand van de badmintonbond. 
Sjaak verder: contact met NOC*NSF en Hart van Nederland (tv) om sport te promoten. 
Kevin: gaan we een werkgroep vormen om de ranking/ indeling klasse op papier te krijgen?  Han 
vindt het een goed plan om met enkele mensen bij elkaar te gaan zitten. De aanwezige leden zijn het 
hiermee eens. 
H.Derickx: spelregelboekje kritisch bekijken en dan een nieuwe versie uitbrengen. 

 
10. Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor de inbreng en de komst en nodigt iedereen uit voor het gebruik 
van de lunch en daarna een goede thuisreis. 
 
mei 2019. 
 
Voorzitter   penningmeester    secretaris 
 
 
Besluitenlijst: 
 
Commissie voor de ranglijst;  

1. Huidige ranking behouden? 
2. Dubbel en enkel in één ranking 
3. Competitie meenemen in ranglijst 
4. Hoeveel punten krijgt welke klasse. 
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Notulen Algemene Ledenvergadering 23 november 2019 te Nijmegen 

Aanwezig: H. Breuker (Litac), G. Vink (Old Dutch Gendt), E.Wijngaards  en W. van Hal  (Appoldro), W. 
Aquarius, H. Jansen (Elst), D. ter Beek (DIOS), P. Sommers (Taflan afd DT), L. Serano, en  
A. Goedhart (DTTC), G. Eeltink (SSS Irene Lintelo), H. Derickx (DTOlst), W. van Hal en A. Toonen 
(Vught), M. Tiben en D. Aardema (DTVWinterswijk), R. Bedaf en C. van Weereld (de Wissel), W. Kors 
en L. van Piekartz, (WSV), T. Verdijk 
Bestuur: B. Huiskamp, H. ter Beek, K. Pluk, E. van der Kemp, J-W Jonker 

Afwezig: m.k.; Rapid, Good Luck, RSVV Arnhem, Asterix, DT 50+ Moerdijk, DT 1999 Nederweert, 
WSV Dragonder Noord, INTENVA, L &, J. den Hartog, W. Heinst, Relax, INVENTA, Heel in Maasgouw, 
Twello, Old Dutch Eindhoven, Pajodos, DTAalten, Wijhe, Yapton, DOK Oostkapelle, Ruurlo, DTC  
Emmen, gv Pr. Margriet, en 8 individuele leden,   

Afwezig z. k.; Hercules, Vragender, TTV Olst, L&S 

1. Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom op deze 
najaarsvergadering voor de leden . Tijdens deze vergadering zullen we vooral ingaan op de begroting 
en de ranking. 
 
2. Mededelingen en ingezonden agenda punten. 
Er zijn geen mededelingen. 
 
3. Ingekomen stukken 
Van Rapid is een mail binnen gekomen met een aantal vragen. Al deze vragen komen tijdens de 
vergadering ter sprake. 
Er is veel mailverkeer over en weer geweest betreffende de ranking. Ook dit komt ter sprake. 
Rapid heeft nog een vraag over de verdeling van klasse bij toernooien en hiernaast de ranking, die 
ook bepalend is. Dit komt aan de orde bij het onderwerp toernooireglementen. 
 
4. Vaststellen notulen ALV  11 mei 2019.  
Opmerking W.Kos van DT WSV Apeldoorn: de data op pagina 4 bovenaan zijn niet helemaal  juist. 
 
5. Bestuurlijke zaken. 

a. Ledenadministratie via de website. 
De ledenadministratie gaat nu goed lopen. Het bondsnummer wordt automatisch toegekend. 
Controles zijn verder niet nodig. Bij aan- en afmelding van leden wordt de secretaris ook meteen 
geïnformeerd. Licentiepasjes worden ook niet meer uitgegeven. Elke vereniging  kan haar eigen 
ledenlijst  uitprinten. Tot 1 januari 2020 wordt geen contributie berekend. Vanaf 1 januari 2020 weer 
wel. Er zijn verenigingen die meer coördinatoren hebben voor de ledenadministratie maar geen 
spelend lid zijn van de DTBN. Zij hoeven geen contributie te betalen. Op dit moment hebben we 
1200 leden. Dit is 100 meer dan een jaar geleden. Elke vereniging is verantwoordelijk voor haar 
ledenbestand. 
 

b. Toekomstige ontwikkelingen en implementaties. 
Er staan nog wat nieuwe zaken op stapel:  meteen akkoord geven voor foto’s ed bij deelname aan 
toernooien als je je opgeeft via de website, betaling via de website, bestellingen via de website. 
Verder wordt er onderzocht of nieuwe verenigingen zich via de site kunnen aanmelden, en er komt 
een app op de telefoon, etc. 
We hebben momenteel een 50 tal individuele leden. Zij willen graag meedoen aan toernooien maar 
zijn geen lid van een vereniging die aangesloten is bij de DTBN. 
Het afgelopen half jaar is er veel werk verzet en daar mogen we trots op zijn. We werken samen met 
een klein bedrijf. 
Opmerking: oude toernooien van de site halen. Dit zal door gegeven worden. 
Bij toernooien is ook het een en ander gewijzigd. De vereningingsbeheerder maakt een toernooi  aan 
op de site. De aanmelding voor het toernooi  gaat via de site. Checken of iemand bondslid is, is niet 
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nodig,  ben je geen lid, kun je je niet aanmelden.  Zij die zich aangemeld hebben voor een toernooi 
krijgen automatisch bericht van indeling en tijd van spelen via de site. 
Wat betreft de competities. Deze kan alleen het bestuur aanmaken en daarna kunnen de 
coördinatoren de uitslagen op de site zetten. 
Er zijn 6 competities: Gelre (G.Vink), Achterhoek (B.Huiskamp), Zuid (R. Bedaf),  IJsselstreek  
(J-W. Jonker, Battel WSV (H.Heins, Eredivisie (G.Eeltink/ B. Huiskamp) 
Nieuwsberichten via  redactie@dynamictennis opsturen. 
Landkaart: waar aangesloten verenigingen zitten. Wat wil je als vereniging laten zien op de site. 
 

c. Beleidsplan 2020 – 2025 
Er moet een nieuw beleidsplan komen. Om hier aan mee te werken had zich iemand gemeld maar zij 
heeft zich om persoonlijke redenene terug moeten trekken. De voorzitter gaat nu met dit plan aan 
de slag en vraagt de vergadering wie hulp wil bieden.  
Hoe kunnen we meer verenigingen bij de DTBN krijgen. 
Ook ten aanzien van het toernooireglementen moet het een en ander gebeuren. Dit is niet actueel 
meer, en moet nodig aangepast worden. De (combi) ranking en indelen op  A,B,C,D-klasse moet 
opnieuw worden vastgelegd. Hopelijk ligt het nieuwe reglement er bij de ALV in mei. H.Derickx biedt 
aan mee te willen werken aan het beleidsplan. 
 

d. Ranking. 
Hier moet echt wat gaan gebeuren. Hoe gaan we ermee om. Het bestuur is er al mee bezig geweest 
en Tom Groot-Kormelink is ook gevraagd mee te denken, daar hij de ranking die nu toegepast wordt 
heeft opgezet. Ook Jan-Willem Jonker is in de materie gedoken. Jan-Willem zegt: er zijn veel 
meningen, ook tegenstrijdige.  K. Pluk zegt: Wat willen we bereiken. Waarom hebben we een 
ranking? Moeten er wel wijzigingen komen? 
Iedereen vindt dat de basis goed is. Misschien moeten we houden wat we hebben ,maar uitbreiden 
met de eredivisie. Binnen het bestuur is besloten de eredivisie mee te nemen in de ranking. 
Tom heeft hier over nagedacht en komt met voorstel. 
De 1ste en 2e speler van de eredevisie zijn voor de ranking belangrijk . Er zijn dit jaar 6 teams, 10 
wedstrijden per individuele speler, 3 rondes. De A-speler die alles wint zou 750 punten krijgen 
Het voorstel van G.Eeltink is om met een  commissie bij elkaar te gaan zitten en met een voorstel  te 
komen. De commissie zal bestaan uit: J-W Jonker, Tom Groot Kormelink , Paul Sommers, Wilco van 
Hal + Kevin Pluk (?). 
H. Derickx zegt dat het heel bijzonder is dat bij DTgeen onderscheid is tussen dames en heren. 
 

e. Toernooien en competities. 
12 januari 2020         Nieuwjaarstoernooi Dinxperlo 
15 februari 2020      Gelderse mix Hoog Keppel 
4 april 2020          Krasse Knarren te Heel 
19 april 2020           NK enkel Winterswijk 
17 mei 2020         finale competities, voorlopig gepland bij Litac. 
 
Speeldata eredivisie: 
 30 november 2019 Veenendaal 
  2 februari 2020     Dinxperlo 
  3 mei 2020   Apeldoorn 
 
Speeldata teambattles WSV: zondag 24 november, 5 januari, 15 maart 
Binnen het bestuur moeten de taken wat herverdeeld worden. Hans ter Beek gaat naar de meeste 
toernooien en wil dan als bondsgedelegeerde aanwezig  zijn . J-W Jonker gaat geen toernooien 
bezoeken maar wil zich meer met de cijfers ed van toernooien  bezig houden. 
 

f. Techniek en opleidingen, clinics en trainersoleidingen. 
Voor de NK dubbel in Wijhe is daar een clinic gehouden. Hier hebben Wilco en Christelle van Hal hun 
medewerking aan verleend en deze clinic is prima verlopen. 
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Bij DT WSV Apeldoorn is vanwege het 100 jarig bestaan van WSV een clinic geweest waar de DTBN 
een financiële bijdrage heeft  gedaan en deze is gegeven is door Personal Tennis. Voor de promotie 
in Zeeland zijn nog 2 clinics gepland  in Oostkapelle. Hier doet de DTBN ook een bijdrage en zijn ook 
heren van PT aanwezig. Op 20 januari 2020 gaat PT ook naar Vught voor een cliinc en ook hier 
leveren we een financiële bijdrage. Het plan ligt er om ook een clinic te geven in Winterswijk 
voorafgaande aan het  NK enkel. 
 
We zijn bezig met een vervolg op de afgelopen trainerscursus, 3 à 4 zaterdagen. De data zijn nog niet 
bekend, wordt waarschijnlijk juni 2020. De cursus is bedoeld voor de cursisten van 2019 en diegenen 
die in 2014 hebben deelgenomen. 
R. Bedaf vraagt of er nog plannen zijn voor een nieuwe cursus. Antwoord: dat zal in 2021 zijn.  
W.van Hal deelt mee dat de cursus goed geregeld was. 
De bedoeling is ook dat de namen van de trainers op de site komen. Vught vraagt of een dame van 
de sportacademie met tennis achtergrond training kan geven. Hier wordt positief op gereageerd. 
 
DeYonex open in Almere is niet doorgegaan. G.Eeltink oppert om in Almere volgend jaar het NK 
tegelijk met de Yonex Open te organiseren. Verder is op dit moment veel vraag vanuit de badminton 
naar DT, dit omdat ledenaantal terugloopt. Over het algemeen zijn verenigingen  bang dat wij leden 
van ze afnemen.  
Er liggen aan alle kanten nog  genoeg uitdagingen. 
 

g. Jeugd. 
We hadden een bestuurskandidaat voor Jeugd maar zij heeft zich helaas vanwege fysieke problemen 
teruggetrokken. We hadden een goed gevoel bij haar, maar helaas. We willen bij alle toernooien ook 
de jeugd mee laten spelen.. De jeugdcommissie loopt momenteel niet. 
 

h. PR. 
Als er iemand is, die regionaal wat wil gaan doen, laat het ons weten. 

          
6. Financiën 
Er is niet veel spannends te vermelden. Het vermogen is afgebouwd door verlaging van de 
contributie, de clinics die overal gegeven zijn , de trainerscursus die gegeven is en het materiaal dat 
vanaf mei tegen kostprijs verkocht wordt aan de leden. 
Het eigen vermogen is daardoor ca € 10.000,00 afgenomen. 
Het voorstel is om de contributie weer terug te brengen naar € 7,25 in 2020. Hier gaat de 
vergadering mee akkoord. het materiaal blijven we tegen kostprijs verkopen. Het voorstelvan 
DTVRapid Rosmalen de korting op de contributie op het niveau van 2019 te handhaven wordt door 
de vergadering met algemene stemmen afgewezen. 
Er zijn dit jaar 2x zoveel ballen verkocht dan het jaar ervoor. Ook de verkoop van rackets verloopt 
goed.  
G. Eeltink: overtuig mensen van het nut van de bond.Meedoen aan een clinic. Maak de bond 
zichtbaarder. 
Gendt en Elst denken er aan samen een clinic te organiseren. 
G. Eeltink: jammer dar er met de presentatie van de jaarcijfers geen vergelijk te zien is met 2019. De 
penningmeester heeft hierna de verschillen gemeld.  
 
7. Bestuursverkiezing 
Jan-Willem Jonker stelt zich beschikbaar als bestuurslid. Hij zal een groot deel van Toernooien en 
wedstrijden op zich nemen. Met algemene stemmen wordt hij gekozen. Welkom binnen het 
bestuur. 
Er blijven nog wat vacatures open: PR , Jeugd 
  
8. Rondvraag. 
W. Kors: WSV Apeldoorn:  graag ook achternamen van de leden vermelden.  Naam WSV graag als: 
DT WSV Apeldoorn 
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We hebben ons bezig gehouden met de EHBO. Moeten we als leden geen cursus volgen? G.Eeltink 
reageert dat je moet zorgen dat er iemand aanwezig is met een EHBO-diploma.  W. van Hal (Vught): 
misschien een idee voor verenigingen om via de hartstichting een cursus te regelen. 
 
W. van Hal (Vught): De nieuwe rackets bevallen in Vught niet goed. Waarom zijn ze zo klein. 
Antwoord: dit is een bewuste keuze. De lengte mag maximaal 58 cm. zijn. K.Pluk zegt:  heel 
belangrijk in de keuze is dat je de oude rackets overal zou kunnen kopen en de rackets die we nu 
hebben zijn uniek en we willen een zo licht mogelijk racket. 
 
H.Derickx:  als er mensen zijn die specifiek naar buitentennis vragen, geef de namen aan mij door. 
Hier moeten we ook 1 lijn in zien te krijgen. Buiten zijn andere omstandigheden als binnen. 
Proefondervindelijk zijn we gekomen tot een iets groter veld en iets ander materiaal. De spelregels 
zijn natuurlijk hetzelfde. 
 
D.ter Beek (DIOS) De uitslagen tijdens een NK zijn niet altijd te zien. Misschien via een smartbord 
zichtbaar maken? Moet/ kan dit aangeschaft worden. E. Wijngaarts (Appoldro): misschien als er 
straks een app op de telefoon is , kan het op die manier. 
 
H. ter Beek; de wedstrijdleiding en organisatie moet tijdens toernooien herkenbaar zijn . Misschien 
hiervoor polo’s met een jasje  aanschaffen? 
 
G.Vink (Old Dutch Gendt) deelt mee dat hij na het Gelders kampioenschap mix- dubbel  stopt met 
het mede organiseren van de Gelderse kampioenschappen. Reactie: erg jammer, er zal naar 
opvolging gezocht moeten worden. 
 
9. Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor  de komst  en de inbreng en nodigt iedereen uit voor het 
gebruik van de lunch en daarna een goede thuisreis. 
 
November 2019. 
 
Voorzitter    penningmeester  secretaris 
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Het bestuur 
Het bestuur in 2016 werd gevormd door: 

Bennie Huiskamp     Els van der Kemp 
Voorzitter      Secretaris   
T: 0623 281960     T: 0610 341345 
E:voorzitter@dynamictennis.nl    E:secretaris@dynamictennis.nl 
 
 
 
 
 

 
Kevin Pluk      Hans ter Beek 
Penningmeester      Techniek en Opleidingen 
T:       T: 0640 332875 
E:penningmeester@dynamictennis.nl    E:techniek.opleiding@dynamictennis.nl
  
 
 
 
 
Jan Willem Jonker       
Toernooien en Competities     
T:       
E:toernooien.wedstrijden@dynamictennis.nl     
 
 
 
 
 
 
 

Adresgegevens 
Dynamic Tennis Bond Nederland 
Burgemeester Kehrerstraat 10, 7002 LC Doetinchem 
Tel: 0610 341345 
E: secretaris@dynamictennis.nl 
www.dynamictennis.nl 


